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Požadavky a dotazy vznesené na setkání vedení města s občany Skalice.

K požadavkům a dotazům vzneseném na setkání vedení města s občany Skalice, konaném dne 11. 2. 
2019, sdělujeme:

Občan: Dobrý den, mám dotaz, cesta do Záhoří, jsou tam stromy, které jsou nahnuté, je to životu 
nebezpečné, jako hasiči jsme tam byli už 3x a je to čím dál tím horší. Stromy jsou označené už 2x. 
Majitelem je město a nějaká paní.

 
Odpověď: Lesostavby Frýdek-Místek a.s. provedou kácení 30 stromů, které byly označeny správcem 
městských lesů, pomocí stromolezecké techniky. Kácení začne probíhat v týdnu od 11. 3. 2019. Ukončení 
prací je předpokládáno do 31. 3. 2019. 
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